
 
Bc. Roman Hanák 

náměstek hejtmana Jihomoravského kraje 

 
  

 

Vážený pane starosto,  

 

vzhledem k tomu, že se na kraj obracejí občané Vaší obce s obavou ze zrušení autobusových spojů po 

výstavbě Boskovické spojky, žádám Vás o zveřejnění tohoto sdělení s podrobnějšími informacemi 

k autobusovým linkám 234 a 258, které dnes Lhotu Rapotinu obsluhují. 

Nedojde ke zrušení linky 234. Linka bude nadále v provozu v hlavních přepravních časech a bude 

zajišťovat nejdůležitější přepravní vazby, tedy například školní spoje, dělnické spoje a také vybrané 

spoje obsluhující nemocnici v Boskovicích nebo polikliniku v Blansku. Linka 234 bude vhodně 

provázána s vlaky linky S2 vedenými mezi Blanskem a Boskovicemi, aby plnila funkci doplňkového 

spojení. I kdyby však nebyla Boskovická spojka vybudována, v souvislosti s pořízením nových 

železničních vozidel na linky S2 a S3 by došlo k částečnému omezení vybraných spojů linky 234, 

protože tato nová vozidla zajistí komfortnější cestování nasazením nízkopodlažních vozidel. 

Linka 258 pro obsluhu Lhoty Rapotiny bude zachována minimálně ve stávající četnosti spojů, příp. pro 

spojení Obory a Jabloňan do Boskovic může dojít k přesměrování některých spojů přes Lhotu 

Rapotinu místo přes Skalici nad Svitavou, čímž by tak spojení Lhoty Rapotiny s Boskovicemi bylo u 

této linky četnější.  

 

S přátelským pozdravem a díky za spolupráci 

 

Bc. Roman Hanák v.r. 

 

 

 

Vážený pan  

Ing. Michal Sedlák 

starosta  

Obec Lhota Rapotina  

Lhota Rapotina 15 

679 01 Skalice nad Svitavou 

Brno     8. ledna 2018 

Č. j. JMK  2616/2018 
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